
 
ЧЕРКАСЬКА ОБЛАСНА РАДА 

 

П Р О Т О К О Л 

30.08.2018                                        м.Черкаси                                                 № 15 

 

 

Засідання постійної комісії обласної ради  

з питань агропромислового розвитку  

та земельних відносин 

 

 

Всього членів комісії   - 11 

На засіданні присутні  - 7: 

 

Присутні: 

голова комісії  - Лупашко О.В. 

секретар комісії - Клімов Є.П. 

члени комісії: - Гончаренко В.Г., Дивнич М.П.,  Коверський А.М., Сегеда А.В., 

Северин О.Ф.  

 

Відсутні: Буцько С.А., Ботнар Ю.А., Скіченко А.П.,  Степовий В.Б. 

 

Список запрошених додається (додаток 1). 

 

 В засіданні постійної комісії взяли участь: Вельбівець Олександр 

Іванович - голова обласної ради; Тарасенко Валентин Петрович - перший 

заступник голови Черкаської обласної ради. 

 

Порядок денний: 

1. Про хід виконання Програми розвитку рибного господарства 

водойм Черкаської області на 2014-2020 роки  

Колодка 

Ігор Леонідович 

- начальник управління агропромислового 

розвитку облдержадміністрації 

 

2. Про  внесення   змін   до  рішення   обласної  ради  від  30.01.2014  

№ 28-3/VII «Про програму розвитку рибного господарства водойм Черкаської 

області на 2014-2020 роки»  

Колодка 

Ігор Леонідович 

- начальник управління агропромислового 

розвитку облдержадміністрації 



 

3. Про   внесення  змін  до  рішення  обласної  ради  від   22.12.2017   

№ 19-22/VII «Про обласний бюджет на 2018 рік»  

Митюк 

Тетяна Сергіївна 

- заступник директора Департаменту 

фінансів облдержадміністрації 

 

4. Про надання дозволу на виготовлення технічних документацій із 

землеустрою щодо встановлення (відновлення) меж земельних ділянок в натурі 

(на місцевості)  

Петров 

Віталій Олександрович 

- начальник управління майном 

виконавчого апарату обласної ради 

 

5. Про припинення права постійного користування земельною 

ділянкою та передачу її до земель запасу  

Петров 

Віталій Олександрович 

- начальник управління майном 

виконавчого апарату обласної ради 

 

6. Про  внесення  змін  до  рішення  обласної  ради   від   08.09.2017   

№ 16-12/VІІ «Про надання дозволів на виготовлення технічної документації із 

землеустрою щодо встановлення (відновлення)  меж земельної ділянки в натурі 

(на місцевості)»  

Петров 

Віталій Олександрович 

- начальник управління майном 

виконавчого апарату обласної ради 

 

7. Про затвердження технічної документації із землеустрою щодо 

встановлення (відновлення) меж земельної ділянки в натурі (на місцевості)  

Петров 

Віталій Олександрович 

- начальник управління майном 

виконавчого апарату обласної ради 

 

8. Про надання згоди на поділ земельної ділянки  

Петров 

Віталій Олександрович 

- начальник управління майном 

виконавчого апарату обласної ради 

 

9. Про надання земельної ділянки в постійне користування 

Петров 

Віталій Олександрович 

- начальник управління майном 

виконавчого апарату обласної ради 

 

10. Про рішення обласної ради від 27.06.2018 № 23-1/VII «Про вимоги 

ветеранів АТО та фермерів, учасників мітингу на Соборній площі в м. Черкаси» 

(щодо доручення постійній комісії обласної ради з питань агропромислового 

розвитку та земельних відносин) 

Лупашко 

Олександр Вікторович 

- голова постійної комісії 

 

 

 



11. Про стан виконання Програми економічного і соціального розвитку 

Черкаської області на 2017 рік  

Карманнік  

Роман Володимирович 

- директор Департаменту регіонального 

розвитку облдержадміністрації 

 

12. Про хід виконання Програми розвитку галузі молочного скотарства 

в Черкаській області на період до 2020 року 

Колодка 

Ігор Леонідович 

- начальник управління агропромислового 

розвитку облдержадміністрації 

 

13. Про хід виконання Програми розвитку галузі свинарства в 

Черкаській області на період до 2020 року 

Колодка 

Ігор Леонідович 

- начальник управління агропромислового 

розвитку облдержадміністрації 

 

14. Про хід виконання Програми запобігання виникненню захворювань 

домашніх свиней африканською чумою та інших інфекційних хвороб тварин, 

утворення резервного фонду матеріально-технічних засобів на випадок 

виникнення вогнища захворювання 

Колодка 

Ігор Леонідович 

- начальник управління агропромислового 

розвитку облдержадміністрації 

 

15. Про хід виконання обласної програми боротьби з амброзією 

полинолистою на 2017-2021 рік 

Колодка 

Ігор Леонідович 

- начальник управління агропромислового 

розвитку облдержадміністрації 

 

 

Гончаренко В.Г. запропонував внести до порядку денного засідання 

постійної комісії питання «Про звернення депутатів Черкаської обласної ради 

до Голови Верховної Ради Парубія А.В.» щодо невідкладного прийняття 

законопроекту від 05.04.2018 № 8236 про внесення змін до деяких 

законодавчих актів України та розглянути його пунктом 16 порядку денного. 

 

 

1. СЛУХАЛИ:  

 Колодку І.Л., який поінформував членів постійної комісії про хід 

виконання Програми розвитку рибного господарства водойм Черкаської області 

на 2014-2020 роки. Ігор Леонідович зазначив, що на виконання положень 

Програми в частині зариблення Кременчуцького водосховища в обласному 

бюджеті в 2018 році передбачено 2 млн грн. 

 Кошти обласного бюджету будуть використані за призначенням з 

дотриманням процедури закупівель товарів та послуг відповідно до чинного 

законодавства. 

 

Інформація додається (додаток 2). 



 

В  обговоренні  взяли  участь:    Лупашко О.В.,   Гончаренко В.Г.,    

Сегеда А.В., Северин О.Ф. 
 

 

ВИРІШИЛИ: Висновок № 15/1 додається (додаток 3). 
 

  «За» –  7,    «Проти» – 0,   «Утрималось» – 0,   «Не голосувало» - 0.  

 

 

2. СЛУХАЛИ: 

Колодку І.Л., який ознайомив членів постійної комісії із змінами, які 

пропонуються внести до рішення   обласної  ради  від  30.01.2014  № 28-3/VII 

«Про програму розвитку рибного господарства водойм Черкаської області на 

2014-2020 роки». 

Іванька В.М., який повідомив членів постійної комісії, що фінансування 

Програми здійснюється за рахунок коштів місцевих бюджетів, коштів 

рибодобувних організацій, коштів суб’єктів господарювання, що здійснюють 

скид зворотних вод до водосховища, та інших джерел не заборонених чинним 

законодавством. Внесення змін до Програми забезпечить цільове спрямування 

екологічного податку відповідно до Закону України «Про внесення змін до 

Бюджетного кодексу України щодо цільового спрямування екологічного 

податку» від 24.12.2015 № 918-VIII. 

Іванько В.М. зауважив, що прийняття проекту рішення обласної ради 

«Про внесення змін до обласної програми Розвитку рибного господарства 

водойм Черкаської області на 2014 - 2020 роки» дасть можливість впливати на 

відновлення і підтримання гідрологічного режиму та санітарного стану річок, а 

також заходів для боротьби з шкідливою дією вод (біологічна меліорація 

водних об’єктів) та збільшити показники вилову водних біоресурсів 

Кременчуцького водосховища до рівня 6-8 тис./тонн щорічно. 

 

Текст проекту рішення та пояснювальна записка додаються (додаток 4). 
 

В обговоренні взяли участь: Лупашко О.В.,  Коверський А.М., 

Гончаренко В.Г. 

 

ВИРІШИЛИ: Висновок № 15/2 додається (додаток 5). 
 

  «За» –  7,    «Проти» – 0,   «Утрималось» – 0,   «Не голосувало» - 0.  

 

 

3. СЛУХАЛИ: 

 Митюк Т.С., яка ознайомила членів постійної комісії з проектом рішення 

«Про  внесення  змін  до  рішення  обласної ради від 22.12.2017 № 19-22/VII 

«Про обласний бюджет на 2018 рік». 

 Тетяна Сергіївна зазначила, що за рахунок внесення змін до доходної 

частини загального фонду обласного бюджету та розподілу вільного залишку 



коштів загального фонду та залишків спеціального фонду збільшуються 

призначення головним розпорядникам коштів обласного бюджету: 

530,0 тис. грн. Управлінню агропромислового розвитку 

облдержадміністрації, з них:  

- 400,0 тис. грн. «Субвенція з місцевого бюджету державному бюджету на 

виконання програм соціально-економічного розвитку регіонів» на виконання 

Програми розвитку рибного господарства водойм Черкаської області на 2014-

2020 роки на зміцнення матеріальнотехнічної бази органів рибоохорони 

області;  

- 130,0 тис. грн. «Субвенція з місцевого бюджету на здійснення 

природоохоронних заходів» для надання субвенції Звенигородському 

районному бюджету на заходи щодо відновлення і 6 підтримання сприятливого 

гідрологічного режиму та санітарного стану річок, а також заходи для боротьби 

з шкідливою дією вод (біологічна меліорація водних об’єктів – вселення 

рослиноїдних риб) в акваторії Звенигородського району 

 

Текст проекту рішення та пояснювальна записка додається (додаток 6). 

 

В  обговоренні  взяли   участь:    Лупашко О.В.,   Гончаренко В.Г.,    

Коверський А.М. 

 

ВИРІШИЛИ: Висновок № 15/3 додається (додаток 7).. 

 

  «За» –  7,    «Проти» – 0,   «Утрималось» – 0,   «Не голосувало» - 0.  

 

 

4. СЛУХАЛИ: 

 Петрова В.О., який ознайомив членів комісії з проектом рішення «Про 

надання дозволу на виготовлення технічних документацій із землеустрою щодо 

встановлення (відновлення) меж земельної ділянки в натурі (на місцевості)». 

Доповідач повідомив, що проектом рішення передбачається надати 

Черкаському обласному комунальному підприємству «Фармація» дозвіл на 

виготовлення технічних документацій із землеустрою щодо встановлення 

(відновлення) меж земельних ділянок  в натурі (на місцевості) та згоду на 

відновлення меж таких земельних ділянок:  

орієнтовною площею 0,15 га, що знаходиться за адресою: Черкаська 

область, Драбівський район, смт. Драбів, вул. Центральна, 30, для будівництва 

та обслуговування будівель закладів охорони здоров’я та соціальної допомоги; 

орієнтовною площею 0,9615 га, що знаходиться за адресою: Черкаська 

область, м. Умань, вул. Залізняка, буд. 3, для будівництва та обслуговування 

будівель закладів охорони здоров’я та соціальної допомоги; 

орієнтовною площею 0,0712 га, що знаходиться за адресою: Черкаська 

область, смт Лисянка, вул. Незалежності, буд. 1, для будівництва та 

обслуговування будівель закладів охорони здоров’я та соціальної допомоги. 

 

Текст проекту рішення та пояснювальна записка додається (додаток 8). 



 

В  обговоренні  взяли   участь:    Лупашко О.В.,   Гончаренко В.Г.,    

Коверський А.М. 

 

ВИРІШИЛИ: Висновок № 15/4 додається (додаток 9). 

 

  «За» –  7,    «Проти» – 0,   «Утрималось» – 0,   «Не голосувало» - 0.  

 

 

5. СЛУХАЛИ: 

Петрова В.О., який повідомив членам комісії, що проектом рішення «Про 

припинення права постійного користування земельною ділянкою та передачу її 

до земель запасу» передбачається припинення комунальному закладу 

«Черкаська обласна психіатрична лікарня» Черкаської обласної ради права 

постійного користування земельною ділянкою площею 0,05 га, що розташована 

за адресою: м. Сміла, вул. Павлова, 46 (цільове призначення – для будівництва 

та обслуговування закладів охорони здоров’я та соціальної допомоги) та 

зобов’язання головного лікаря цього комунального закладу протягом двох 

місяців з дати прийняття рішення передати за актом приймання-передачі 

вищезазначену земельну ділянку власнику землі – Черкаській обласній раді. 

 

Текст проекту рішення та пояснювальна записка додається (додаток 10). 

 

В  обговоренні  взяли   участь:    Лупашко О.В.,   Коверський А.М. 

 

ВИРІШИЛИ: Висновок № 15/5 додається (додаток 11). 

 

  «За» –  7,    «Проти» – 0,   «Утрималось» – 0,   «Не голосувало» - 0.  

 

 

6. СЛУХАЛИ: 

 Петрова В.О., який ознайомив членів комісії з проектом рішення «Про 

внесення змін до рішення обласної ради від 08.09.2017 № 16-12/VІІ». 

Доповідач повідомив, що проектом рішення передбачається внести 

наступні зміни до рішення обласної ради від  08.09.2017 № 16-12/VІІ «Про 

надання дозволів на виготовлення технічної документації із землеустрою щодо 

встановлення (відновлення) меж земельної ділянки в натурі (на місцевості)», 

що стосуються Чорнобаївського паливного складу, а саме: 

підпункт 13 пункту 1 викласти у новій редакції: 

«13) Чорнобаївського паливного складу: 

ділянки, орієнтовною площею 1,611 га (землі промисловості, транспорту, 

зв’язку, енергетики, оборони та іншого призначення), розташованої за адресою: 

Черкаська область, Золотоніський район, село Вознесенське, вул. Залізнична, 

буд. 2, для розміщення та експлуатації основних, підсобних і допоміжних 

споруд Чорнобаївського паливного складу;». 

 



Текст проекту рішення та пояснювальна записка додається (додаток 12). 

 

В  обговоренні  взяли   участь:    Лупашко О.В.,   Коверський А.М. 

 

ВИРІШИЛИ: Висновок № 15/6 додається (додаток 13). 

 

  «За» –  7,    «Проти» – 0,   «Утрималось» – 0,   «Не голосувало» - 0.  

 

 

7. СЛУХАЛИ: 

Петрова В.О., який повідомив членам комісії, що проект рішення «Про 

затвердження технічної документації із землеустрою щодо встановлення 

(відновлення) меж земельної ділянки в натурі (на місцевості)» підготовлено 

відповідно до Земельного кодексу України, Закону України «Про внесення змін 

до деяких законодавчих актів України щодо розмежування земель державної та 

комунальної власності», враховуючи рішення Черкаської обласної ради від 

02.03.2018 № 21-10/VII «Про надання дозволів на виготовлення технічної 

документації із землеустрою щодо встановлення (відновлення) меж земельної 

ділянки в натурі (на місцевості)». 

 

Текст проекту рішення та пояснювальна записка додається (додаток 14). 

 

В  обговоренні  взяли   участь:    Лупашко О.В.,   Коверський А.М. 

 

ВИРІШИЛИ: Висновок № 15/7 додається (додаток 15). 

 

  «За» –  7,    «Проти» – 0,   «Утрималось» – 0,   «Не голосувало» - 0.  

 

 

8. СЛУХАЛИ: 

Петрова В.О., який повідомив, що проект рішення «Про надання згоди на 

поділ земельної ділянки» підготовлено відповідно до Законів України «Про 

місцеве самоврядування в Україні», «Про землеустрій», Земельного кодексу 

України, рішення обласної ради від 20.04.2018 № 22-14/VIІ «Про Перелік 

суб’єктів та об’єктів спільної власності територіальних громад сіл, селищ, міст 

Черкаської області»; враховуючи клопотання Черкаського обласного дитячого 

багатопрофільного санаторію «Сосновий бір», лист комунального закладу 

«Черкаський обласний онкологічний диспансер» Черкаської обласної ради та 

нотаріально посвідчену згоду на поділ земельної ділянки Черкаського 

обласного дитячого багатопрофільного санаторію «Сосновий бір». 

 

Текст проекту рішення та пояснювальна записка додається (додаток 16). 

 

ВИСТУПИВ:  

 Коверський А.М., який зазначив, що питання потребує до вивчення. 

 

http://zakon.rada.gov.ua/go/858-15


В  обговоренні  взяли   участь:    Лупашко О.В.,   Коверський А.М., 

Дивнич М.П., Сегеда А.В. 

 

ВИРІШИЛИ:Висновок № 15/8 додається (додаток 17). 

 

  «За» –  5,    «Проти» – 0,   «Утрималось» – 2,   «Не голосувало» - 0.  

 

 

9. СЛУХАЛИ: 

Петрова В.О., який ознайомив членів комісії з проектом рішення «Про 

надання земельної ділянки в постійне користування». 

Доповідач повідомив, що відповідним проектом рішення передбачається 

припинення Черкаському обласному дитячому багатопрофільному санаторію 

«Сосновий бір» права постійного користування земельною ділянкою площею 

0,4779 га, що розташована за адресою: м. Черкаси, вул. Мечникова, 25, яка за 

цільовим призначенням віднесена до земель будівництва та обслуговування 

закладів охорони здоров’я та соціальної допомоги. 

Вказана земельна ділянка надається комунальному закладу «Черкаський 

обласний онкологічний диспансер» Черкаської обласної ради в постійне 

користування. 

 

Текст проекту рішення та пояснювальна записка додається (додаток 18). 

 

В  обговоренні  взяли   участь:    Лупашко О.В.,   Коверський А.М., 

Дивнич М.П., Северин О.Ф. 

 

ВИРІШИЛИ: Висновок № 15/9 додається (додаток 19). 

 

  «За» –  7,    «Проти» – 0,   «Утрималось» – 0,   «Не голосувало» - 0.  

 

 

10. СЛУХАЛИ: 

 Лупашка О.В.,  який  ознайомив  членів комісії з рішення обласної ради 

від 27.06.2018 № 23-1/VII «Про вимоги ветеранів АТО та фермерів, учасників 

мітингу на Соборній площі в м. Черкаси» (щодо доручення постійній комісії 

обласної ради з питань агропромислового розвитку та земельних відносин). 

 

ВИСТУПИВ: 

Мироненко Д. О., який поінформував членів комісії про ситуацію, що 

склалася навколо виділення на території Черкаської області земельних ділянок 

учасникам АТО, фермерам та прозорості проведення аукціонів. 

Дмитро Олексійович зауважив, що на сьогодні до Головного управління 

Держгеокадастру в області надійшло 12 515 клопотань від учасників АТО, що 

виявили бажання отримати земельні ділянки за рахунок земель 

сільськогосподарського призначення державної власності. Станом на 29 серпня 



2018 року Головним управлінням надано 7 160 дозволів на розробку 

землевпорядної документації на загальну площу 12 127,25 га. 

 Надано відмови у наданні дозволів на розробку землевпорядної 

документації по 4 956 клопотанням від учасників АТО. 

 Станом на 29 серпня 2018 року на підставі наказів Головного управління 

Держгеокадастру у Черкаській області на території області зарезервовано 221 

земельний масив загальною площею 2 024,25 га, що можуть бути передані у 

власність учасникам АТО. 

 

Інформація додається (додаток 20). 

 

В  обговоренні  взяли   участь:    Лупашко О.В.,   Коверський А.М., 

Дивнич М.П., Северин О.Ф. 

 

ВИРІШИЛИ: Висновок № 15/10 додається (додаток 21).. 

 

  «За» –  7,    «Проти» – 0,   «Утрималось» – 0,   «Не голосувало» - 0.  

 

 

11. СЛУХАЛИ: 

Карманніка Р.В., який поінформував членів комісії про стан виконання 

Програми економічного і соціального розвитку Черкаської області на 2017 рік. 

Доповідач повідомив, що обсяг внесених в економіку області прямих 

іноземних інвестицій станом на 31 грудня 2017 року становив 335,7 млн дол. 

США. 

Промислове виробництво області, за підсумками 2017 року, зменшилось 

на 0,9%. 

Обсяг виробництва сільськогосподарської продукції скоротився на 11,9% 

через зменшення обсягів продукції у рослинництві на 17,8% та у тваринницькій 

галузі на 2,6%. 

На кінець 2017 року у податкових органах було зареєстровано 48,6 тисяч 

фізичних осіб-підприємців, що на 3,7% менше порівняно з попереднім роком. 

Разом з тим надходження до бюджетів усіх рівнів від суб’єктів малого 

підприємництва склали 2 496,9 млн. грн., що на 82,2% більше відповідного 

періоду попереднього року.  

Обсяг зовнішньоторговельного обороту області зріс на 35% у 2017 році. 

 

Інформація додається до протоколу (додаток 22). 

 

В  обговоренні  взяли   участь:    Лупашко О.В.,   Коверський А.М., 

Дивнич М.П., Северин О.Ф. 

 

 Лупашко О.В. запропонував інформацію про стан виконання програми 

взяти до відома та погодити зняття з контролю в комісії рішення  обласної  ради 

від  24.03.2017 № 13-1/VIІ «Про Програму економічного і соціального розвитку 

Черкаської області на 2017 рік», у зв’язку із закінченням терміну його дії. 



 

ВИРІШИЛИ: Висновок № 15/11 додається (додаток 23).. 

 

  «За» –  7,    «Проти» – 0,   «Утрималось» – 0,   «Не голосувало» - 0.  

 

 

12. СЛУХАЛИ: 

 Колодку І.Л., який поінформував членів комісії про хід виконання 

Програми розвитку галузі молочного скотарства в Черкаській області на період 

до 2020 року. 

 Ігор Леонідович зазначив, що за І півріччя 2018 року в ході реалізації 

положень Програми у всіх категоріях господарств вироблено 218,0 тис. тонн 

молока, в сільгосппідприємствах виробництво складає 150,9 тис. тонн, що на 

рівні минулорічного показника. 

 Найвища продуктивність досягнута в Маньківському (403 кг), 

Смілянському (3768 кг), Черкаському (3746 кг) та Христинівському (3665 кг) 

районах. 

 

Інформація додається до протоколу (додаток 24). 

 

В  обговоренні  взяли   участь:    Лупашко О.В.,   Гончаренко В.Г. 

 

ВИРІШИЛИ: Висновок № 15/12 додається (додаток 25).. 

 

  «За» –  7,    «Проти» – 0,   «Утрималось» – 0,   «Не голосувало» - 0.  

 

 

13. СЛУХАЛИ: 

 Колодку І.Л., який поінформував членів комісії про хід виконання про хід 

виконання Програми розвитку галузі свинарства в Черкаській області на період 

до 2020 року. 

Ігор Леонідович зазначив, що за І півріччя 2018 року реалізація свиней в 

живій вазі у сільгосппідприємствах складає 12.2 тис. тонн. 

 З метою стабілізації ситуації у розвитку галузі свинарства та подальшого 

збільшення виробництва свинини проводиться робота з удосконалення 

технології виробництва та забезпечення біобезпеки ферм та комплексів з 

виробництва свинини. 

 

Інформація додається до протоколу (додаток 26). 

 

В  обговоренні  взяли   участь:    Лупашко О.В.,   Гончаренко В.Г. 

 

ВИРІШИЛИ: Висновок № 15/13 додається (додаток 27).. 

 

  «За» –  7,    «Проти» – 0,   «Утрималось» – 0,   «Не голосувало» - 0.  

 



 

14. СЛУХАЛИ: 

 Колодку І.Л., який поінформував членів комісії хід виконання Програми 

запобігання виникненню захворювань домашніх свиней африканською чумою 

та інших інфекційних хвороб тварин, утворення резервного фонду матеріально-

технічних засобів на випадок виникнення вогнища захворювання. 

Ігор Леонідович зазначив, що робота з недопущення поширення 

захворювання на африканську чуму свиней та інформаційно-роз’яснювальна 

робота серед населення області знаходиться на постійному контролі 

облдержадміністрації. 

 

Інформація додається до протоколу (додаток 28). 

 

В  обговоренні  взяли   участь:    Лупашко О.В.,   Гончаренко В.Г. 

 

ВИРІШИЛИ: Висновок № 15/14 додається (додаток 29).. 

 

  «За» –  7,    «Проти» – 0,   «Утрималось» – 0,   «Не голосувало» - 0.  

 

 

15. СЛУХАЛИ: 

 Колодку І.Л., який поінформував членів комісії про хід виконання 

обласної програми боротьби з амброзією полинолистою на 2017-2021 рік. 

 Ігор Леонідович зазначив, що станом на 01.01.2017 року поширення 

амброзії полинолистої у Черкаській області  становить 3315, 19 га. При цьому 

спостерігається  небезпечна тенденція до швидкого розширення вогнищ 

амброзії полинолистої. 

 За інформацією управлінь агропромислового розвитку 

райдержадміністрацій у 15-ох районах програма розроблена та затверджена, в 

трьох районах подана на розгляд сесії, в решти проект розробляється та 

проходить процедуру затвердження. 

 

Інформація додається до протоколу (додаток 30). 

 

В  обговоренні  взяли   участь:    Лупашко О.В.,   Гончаренко В.Г. 

 

ВИРІШИЛИ: Висновок № 15/15 додається (додаток 31).. 

 

  «За» –  7,    «Проти» – 0,   «Утрималось» – 0,   «Не голосувало» - 0.  

 

 

16. СЛУХАЛИ: 

Гончаренка В.Г., який запропонував внести на розгляд чергової сесії 

обласної ради проект звернення депутатів Черкаської обласної ради до Голови 

Верховної Ради Парубія А.В. щодо невідкладного прийняття законопроекту від 

05.04.2018 № 8236 про внесення змін до деяких законодавчих актів України 



щодо передачі права власності фермерським господарствам на земельні 

ділянки, надані засновникам таких господарств у постійне користування, 

довічне успадковуване володіння для створення та/або ведення фермерського 

господарства селянського (фермерського) господарства. 

 

Проект рішення та звернення додається (додаток 32) 

 

ВИРІШИЛИ: Висновок № 15/16 додається (додаток 33).. 

 

  «За» –  7,    «Проти» – 0,   «Утрималось» – 0,   «Не голосувало» - 0.  

 

 

 

 

Голова комісії          О.В. Лупашко 

 

 

 

Секретар комісії         Є.П. Клімов 


